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Eusebio Di Francesco udzielił wywiadu wywiadu dla Premium Sport przed

jutrzejszym spotkaniem z Atletico Madryt, które będzie najtrudniejszym

wyzwaniem z jakim spotkał się do tej pory na ławce Giallorossich.

- Musimy być gotowi do gry każdą piłką, tak jakby była kluczowa, Atletico Madryt

jest agresywnym zespołem i musimy tak grać. Myślę o utrzymaniu równowagi,

tworzeniu przestrzeni i atakowaniu. Oni starają się grać dużo podań krzyżowych,

grać drugą piłkę, która może tworzyć problemy. Musimy mieć równowagę na boisku.

Powtórka meczu z Interem?

- Tak, ale przez całe spotkanie, jutro musimy przynajmniej nie przegrać, z Interem

mogliśmy prowadzić dwoma golami, a zamiast tego przegraliśmy 1-3, musimy być

bardziej uważni.

Zidane?

- Wszedł do sprawdzonej drużyny i środowiska, które już znał, był bardzo zimny w

kierowaniu tymi mistrzami. Poprzez kolektyw dojdziemy do wyników, znam tylko

taką metodę, ale potrzeba też trochę złości.

Liga Mistrzów?

- Przyszedłem tu i chcę tu zostać.
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